



Risks That Matter

CALL FOR TENDERS 2939

SUMMARY:

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching this Call for Tenders for sourcing a survey provider to administer the 2024 wave of the Risks that Matter survey, to collect the microdata, and to exclusively share that microdata with the OECD.

The deadline for submission of offers is **Monday, April 15th 2024, 06:00pm** (Paris time).

The OECD will use its procurement platform "Prospeum" (<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.





Des risques qui comptent

APPEL D'OFFRES 2939

RESUME:

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance cet appel d'offres afin de trouver un prestataire pour administrer le cycle 2024 de l'enquête "Des risques qui comptent", collecter les microdonnées et partager exclusivement ces microdonnées avec l'OCDE.

La date limite de remise des offres est fixée au **Lundi 15 avril 2024 à 18h00** (heure de Paris).

L'Organisation utilisera sa plateforme électronique ([Prospeum](#) <https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

